
Proposen que el Ventijol sigui un institut escola

El director de lÕescola dÕeducaci� especial de Blanes Ventijol, Xavier Hern�ez, va proposar ahir al conseller

dÕEducaci�, Josep Bargall�, que el centre sigui un institut escola. Bargall� tamb� va visitar lÕinstitut Serrallarga i

lÕescola Napole� Soliva.

Al costat de la presidenta de lÕAMPA, Cristina Garrido, Hern�ez va explica que aix� permetria que les despeses

de manteniment, que ara recauen en lÕAjuntament, passessin a ser de la Generalitat. El consistori blanenc

continuaria assumint els alumnes dÕinfantil i prim�ria i el govern, els alumnes de m�s de 12 anys. El conseller, que

anunciar� dilluns la llista dels instituts escola, va dir que ho estudiaria.

Bargall� va ser al mat� a lÕinstitut de Riells i Viabrea, on va par ticipar en lÕhomenatge al jove alumne del centre

mort en accident a la via del tren fa dos mesos.
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